
     

Dagsorden og referat af skolebestyrelsesmøde 24.10.2023  
  

Dato: 24.10.2023  

Tidspunkt: 18.00 – 20.00 (sandwich fra 17.30) 
  

Sted: Mødelokale Prisme 

  

Mødeleder: Kasper Løgstrup 

Referent:  

  

  

Deltagere forældre: Rasmus B. Johnsen, formand (RBJ) * Dagmar Feddern Donbæk (DFD) 

* Kasper Løgstrup (KL) * Lene Buhl Køster (LBK) * Mette Nielsen (MN) * Pernille 

Mosekjær Schrøder (PMS) * Stine Isaksen (SI) 

  

Deltagere medarbejdere: Christina Madsen (CM), Ulla Bisgaard Kristensen (UBK)  

  

Deltagere elever:  Line Nina Bjørndahl Høyer (LNBH) 
  
Deltagere ledelse: Karin Svendsen (KS), skoleleder 

  
Gæster:  Henrik Boye Christensen, pædagogisk leder udskolingen (HBC) 

  

Fraværende:  

 

  

Dagsorden   

Hvad handler punktet om, er der særlige ansvarlige, 

gæster og er det til orientering (O), drøftelse (D) 
eller beslutning (B)  

Tid  
Estimeret 

tid til 

punk- 
tet  

Referat  

Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse af 

evt. ansvarlig, kommunikation og evt. deadline.  

1) Velkomst  

a) Godkendelse af dagsorden (B)  
(RBJ) 

 

Velkommen til Stine 
 

Velkommen til Henrik 

 
  

20  

  

Pkt. 1a. Nærværende dagsorden godkendt. Der er ikke ændringer til dagsordenen i 

forhold til tidligere udmeldt.   

 

Præsentationsrunde 

2) Skolens arbejde  
a) Generel orientering fra skoleleder (O) 

(KS) 

b) Udmelding fra regeringen (OD) (KS) 

 
Medsendt materiale:  

• 2a Diverse info og opdateringer fra KS 
• 2b Nyt udspil skal styrke kvaliteten i 

folkeskolen og sætte skolen fri | Børne– og 

Undervisningsministeriet (uvm.dk) 

30 2a) Elevrådsformanden Line supplerer fra elevårsmødet, at de arbejder med 

byrådsdagen, ønske om at kunne forlade skolen i skoletiden, her vil de gerne lave 
et oplæg for bestyrelsen til mødet i januar. Samt placering af bordtennis borde 

udenfor. 

 
2b) 

Karin gennemgår Initiativer i Folkeskolens Kvalitetsprogram under de fem 

overordnede temaer: 

• Frihed under ansvar 

• Mere praktisk undervisning og valgfrihed til de ældste elever 

• Mere indflydelse til skolebestyrelserne 

• Et styrket lærerværelse 

• Stærkere fællesskab i klassen 

Vi drøfter de både konkrete forslag og de mere overordnede temaer. Vi tager det 

op igen, når der er lavet en aftale i forligskredsen. 

 

3) Bestyrelsens arbejde  
a) Fælles bestyrelsesmøde med Nordre 

Skole den 22/11 (DB) (KL) 

b) Køleskabe i klasserne (DB) (PMS) 

c) Forældreforening (DB) (PMS + KS) 

 
Medsendt materiale:  

•  

60 3a) Ønsker til temaer om digitalisering, teknologiforståelse, skolemad/kiosk, 

fællesskab.  

Lene og Søren/Bjarne fortæller om samarbejdet i vores klub på specialområdet. 
 

3b) Vi har ikke køleskabe i klasserne/afdelingerne pga. bandfarer, rengøring, støj i 

klassen mv. Det holder vi fast i, men er opmærksom på at informere om det til 
første forældremøde inden sommerferien. 

 

3c) Pernille fortæller om overtagelse af forældreforeningen. Der står 84.000 kr. på 
kontoen, Pernille har fundet to forældre der gerne være med, så efter nytår sættes 

det i gang med en generalforsamling. 

 

4) Trivsel på skolen  

 

Medsendt materiale:  

0    

5) Orientering og meddelelser  
 

Medsendt materiale:  

    

0   

6) Eventuelt (O) (RBJ)  
  

10 6) Udearealer omkring A-afdelingen. Bekymringer for om der er muligheder nok 
for vores børn udenfor. Drøftelse af brug af det tomme areal over mod Vestbadet. 

 

https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2023/okt/231011-nyt-udspil-skal-styrke-kvaliteten-i-folkeskolen-og-saette-skolen-fri
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2023/okt/231011-nyt-udspil-skal-styrke-kvaliteten-i-folkeskolen-og-saette-skolen-fri
https://www.uvm.dk/aktuelt/nyheder/uvm/2023/okt/231011-nyt-udspil-skal-styrke-kvaliteten-i-folkeskolen-og-saette-skolen-fri


7) Godkendelse af referat (B) (BH)  
  

   

8) Lukkede sager (ODB)  

a) i/a  

0    

 


